
Beantwoording vragen oriëntatie AV-middelen

Vragen:

Vraag: Paragraafnummer (PvE v08; PvE v09): Antwoord:
Blijft de raadzaal de karakteristiek van de raadzaal hebben? 5.1; 5.1 Ja. Er volgen geen wijzigingen in het 

meubilair en in de inrichting van de 
raadzaal. In dit programma van eisen 
wordt gesproken over flexibele inrichting. 
Dit gaat over een technische inrichting. 
Namelijk dat er verschillende typen 
vergadering mogelijk zijn binnen dezelfde 
ruimte op dezelfde avond. 

Is het mogelijk direct op radio/TV (Atos) te streamen? 5.2; 5.2 Met een kleine aanpassing is de 
verwachting direct naar ATOS te kunnen 
streamen. Dit neemt de griffie op een 
later moment mee in afstemming met de 
AV leverancier en met ATOS. 

Waarom zou je digitaal stemmen in de hamerraad, dan zijn 
we het toch eens?

5.5; 5.6 In de hamerraad behandelen we enkel 
hamerstukken. Over een hamerstuk 
wordt geen debat meer gevoerd. Een 
stemming is wel degelijk mogelijk. Ook 
kunnen raadsleden vragen om een 
aantekening in het verslag om geacht te 
hebben tegen gestemd. Omdat deze tekst 
tot verwarring leidt en we in elke 
raadsvergadering moeten kunnen 
stemmen hebben we het woord 
hamerraad verwijderd in het programma 
van eisen. 

Wie doet de bediening van het vergadermanagement? 
Wordt de griffie hier niet mee belast?

5.9; 5.10 Het AV-systeem wordt zo automatisch 
mogelijk ingericht. Zo is het inschakelen 
van een bepaalde vergaderpost 
gekoppeld aan een vaste camerapositie.



De griffie zal naar verwachting extra 
werkzaamheden hebben in het 
voorbereiden van de vergaderingen 
(klaarzetten van de agenda voor de 
stream etc.). Er is nog geen duidelijkheid 
of de griffie ook de bediening van het 
vergadermanagement op zich zal moeten 
nemen.  Hierover is de griffie nog met de 
organisatie in gesprek. 

Wat is er te doen aan het omhoog kijken naar de 
schermen?

5.10; 5.11 Dit is inmiddels verwerkt in het 
programma van eisen. We vragen om een 
verbeterde oplossing voor de 
beeldschermen. Onderdeel van deze 
verbeterde oplossing zijn onder andere de 
huidige ergonomische problemen. 

Wat zijn de kosten die verbonden zijn aan deze 
aanbesteding? Ter duiding en waardering van het PvE is het 
immers van belang om de kosten die hiermee gemoeid zijn 
te weten.

5.11; 5.12 In het raadsvoorstel is er meer 
duidelijkheid over de financiële 
component. Uiteindelijk is de prijs van de 
winnende aanbieding uit de aanbesteding 
leidend. 
T.a.v. de levensduur is deze periode 
afgestemd in de marktverkenning. 

Wordt webcast ook mogelijk via telefoon? Wordt dit goed 
meegenomen in Eisen?

De griffie vraagt na bij Notubiz of zij dit 
nog gaan ontwikkelen. We zijn hierin 
afhankelijk van de webcastleverancier. 


